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دیدگــــــاه
بازی دشوار پرسپولیس مقابل هوادار 

در مورد دیدارهای هفته نهم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران باید بگویم  رقابت نزدیکی را در بالای جدول رده بندی 
لیگ می بینیم و این موضوع جذابیت مسابقات را مضاعف کرده 
است. بدون تردید در هفته های پایانی ماراتن قهرمانی بازی ها 
حساس تر و تماشایی تر دنبال می شود و در نهایت مشخص 
خواهد شد تا چه تیمی شرایط بهتری برای کسب قهرمانی 
دارد. استمرار در نتایج خوب قهرمان را مشخص می کند و 
حضور گل گهر سیرجان و آلومینیوم اراک بالاتر از پرسپولیس 
و استقلال نمی تواند دلیل بر قدرتمندبودن این دو تیم نسبت 
به سرخابی ها باشد. همیشه پرسپولیس، سپاهان و استقلال 
مدعی اصلی قهرمانی محسوب می شوند و بدون شک این سه 
تیم می توانند در شرایط بسیار بهتری نسبت به سایر تیم ها 
برای کسب عنوان قهرمانی باهم رقابت کنند. پرسپولیس بازی 
دشواری مقابل هوادار پیش رو خواهد داشت. بازی های هوادار 
را از نزدیک دیده ام، این تیم خوب فوتبال بازی می کند ولی در 
کسب نتیجه عملکرد ضعیفی داشته و تلاش می کند تا این 
نقیصه را برطرف کند. رضا عنایتی ثابت کرده مربی خوش فکری 
است و اگر بتواند بازیکنانش را در کسب نتیجه بهتر هدایت کند 
آن وقت نگرانی برای سقوط نخواهد داشت. پرسپولیس تیم 
قدرتمندتری است و بعید می دانم در مصاف با هوادار به مشکل 
بخورد اگر حریف را دست کم نگیرد. در دربی97 هم کنترل 
مسابقه در اختیار سرخ پوشان بود ولی نباید فراموش کنیم 
که این تیم نیاز به دقت بیشتری دارد. بازیکنان تاثیرگذاری 
از جمله مهدی ترابی رفته رفته شرایط بهتری پیدا می کنند. 
او در دربی بهتر از قبل عمل کرد. عیسی آل کثیر نیاز به فضای 
بیشتری برای ارائه توانایی های خود دارد و در مصاف با رقبایی 
که بسته بازی می کنند کمی چار مشکل می شود. با صلاحدید 
یحیی گل محمدی، مهدی عبدی فرصت زیادی پیدا نکرده اما 
در فرصت هایی که برای بازی داشته گلزن متبحری بوده است. 
یکی از عوامل ضعف سپاهان دروازه بان خارجی این تیم است. 
کریستوفر.کنت خیلی آماده نیست و در آخرین بازی زردپوشان 
برابر گل گهر سیرجان که ۴ بر ۲ شکست خوردند، »کنت« 
می توانست نمایش بهتری داشته باشد و بهتر از دروازه اش 
حفاظت کند. به نظرم »پیام  نیازمند« بسیار بهتر بود. دیدار 
استقلال در خانه پیکان مهم است. آبی پوشان پرمهره ترین تیم 
لیگ برتر هستند ولی به نحواحسن از مهره های خود استفاده 
نمی کنند و برای همین در پنج بازی اخیر به تساوی رسیده اند. 
پیکان هم تلفیقی از بازیکنان جوان و باتجربه است و در مسابقه 
با استقلال میزبان خواهد بود. هر دو تیم هدفی جز کسب 3 
امتیاز ندارند و برنده تیم کم اشتباه تر و فرصت طلب تر خواهد 
بود. تیم های آلومینیوم اراک و مس رفسنجان برای ماندن در 
کورس قهرمانی تا هفته های پایانی بخت چندانی ندارند. رسول 
خطیبی در بیشتر مواردی که بیرون از تبریز مربیگری کرده 
عملکرد خوبی داشته و نتایج قابل قبولی به دست آورده است. او 
در این فصل توانسته آلومینیوم را در حد یک مدعی نشان دهد 
و با توجه به دید خوب و مناسبی که روی بازیکنان خود و رقبا 
دارد به شرط رعایت تمامی جوانب، می تواند رتبه بسیار خوبی 

را نصیب آلومینیوم کند.  

ستار همدانی پیشکسوت استقلال ضمن 
اینکه برای این تیم در فصل جاری شانس 
موفقیت قائل است، گفت: با توجه به 5 تساوی 
پیاپی در حال حاضر کادرفنی باید بیشتر تلاش 

کند تا این مشکل را برطرف کند.
 به نظر شما بازی دربی چرا اینگونه 

رقم خورد؟
استقلال و پرسپولیس به واسطه شرایطی که 
دارند همواره مشکلاتی چون بحث های مالی، 
مدیریتی و حواشی را پیش رو می بینند. دربی 
آغاز خوبی داشت و چند فشار روی دروازه ها را 
شاهد بودیم اما هرچه جلوتر رفتیم بازی افت 

کرد و اصلا راضی کننده نبود.
 استقلال را در این بازی چطور دیدید؟

آبی پوشان با تغییر سیستم به بازی آمدند. 
نمی دانم کادرفنی می خواست به سلامت از 
بازی خارج شود یا خیر اما ماحصل کار تساوی 
بود. پرسپولیس هم که در بازی های گذشته 
خود تغییر سیستم داده بود این بار به حالت 
همیشگی برگشت. در نهایت باید گفت بازی 
اصلا هیجانی نداشت و باید دید در مسابقه 
برگشت چه اتفاقی می افتد. حالا باید منتظر 
بمانیم و ببینیم که آیا در دربی نودوهشتم یکی 

از این دو تیم می تواند برنده باشد؟.
 آیا دربی بازیکن برجسته ای داشت؟

ستاره خاصی در دربی ندیدم و در اصل 
هیچ بازیکنی بهتر از بقیه نبود. همه در یک 

سطح بودند. 
 روند استقلال تا بدین جای فصل را 

چطور ارزیابی می کنید؟
مشاهده  استقلال  از  بدی  بازی های 
نکرده ایم اما کسب 5 تساوی متوالی شرایط 
را نگران کننده کرده است. کادرفنی باید با 
تمهیدات خود این نقیصه را برطرف کند. 
آبی پوشان هنوز در خط هافبک و مدافعان 
کنار مشکل دارند. یامگا و ژستد هم نتواسته اند 
انتظارات را برآورده کنند. من خلاقیتی در 
خط حمله استقلال ندیدم. فصل گذشته مهدی 
قائدی و دیایاته می توانستند از فرصت های 
خود نهایت استفاده را کنند و از هر موقعیتی، 
زمینه لازم را برای گلزنی ایجاد کنند. من 
چیزی از ژستد تا اینجای کار ندیده ام. یامگا 
یکسری کارهای مثبتی انجام داده است اما 
ژستد کیفیت لازم را از خودش نشان نمی دهد. 
باید از ارسلان مطهری زودتر در دربی پایتخت 

استفاده می شد. 
قائل  موفقیت  شانس  تیم  برای   

هستید؟
امیدوارم استقلال بتواند در ادامه راه در مسیر 
درست بیفتد و بتواند به قهرمانی لیگ برتر 
برسد. فکر می کنم آنها بتوانند در ادامه نتایج 
خوبی بگیرند که البته این مساله منوط به 
آماده سازی بهتر از نظر روانی و تاکتیکی است.

گفتوگو

     عیادت 
محمد مایلی کهن که به دلیل عارضه قلبی در بیمارستان 
بستری شده بود، این روزها در منزل خود دوران نقاهت 
را پشت سر می گذارد.سیدحمید سجادی، وزیر ورزش و 

جوانان از او عیادت کرد.

     دعا 
سرمربی اتلتیکومادرید در میان جنجال عجیبی که در 
میانه های نیمه دوم بازی با پورتو رخ داد، در دنیای خود 
غرق بود و برای صعود تیمش دعا می کرد. اتلتیکو مقابل 

پورتو به پیروزی رسیدند. 

             خط و نشان 
پاری سن ژرمن در نیمه اول 3 بار دروازه کلوب بروژ را 
باز کرد و کیلیان امباپه با زدن 2 گل و ارسال یک پاس گل 
عملکرد فوق العاده ای داشت.کیلیان امباپه، برای بزرگان 

اروپا خط ونشان کشید. 

ت
شــ

سنو
عک

تسنیم: مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس از سپاهان 
اصفهان به عنوان اصلی ترین رقیب این تیم برای دستیابی به 
قهرمانی لیگ برتر یاد کرد. »ادموند.بزیک« درباره شرایط 
پرسپولیس بعداز تساوی در دربی تهران گفت: وضعیت 
پرسپولیس خوب است و این تیم در نتیجه گیری نسبت به 
ابتدای فصل ثبات بیشتری پیدا کرده است. دربی هم شرایط 
خاص خودش را داشت. معمولا در چنین مسابقاتی حساسیت 
بازی روی عملکرد فنی دو تیم تاثیر می گذارد. وی در واکنش 
به اینکه برخی معتقدند یحیی گل محمدی در دربی، تیمش 
را با تفکرات محافظه کارانه به زمین فرستاد، تصریح کرد: 
استقلال در این بازی محافظه کارانه بازی کرد و هدف آنها این 
بود که یک مساوی بگیرند. در نیمه دوم پرسپولیس نمایش 
خوبی داشت و می توانست به گل برسد. وی با بیان اینکه خیلی 
از تیم ها نباختن را نسبت به بردن در اولویت قرار داده اند، 
اظهارداشت: وقتی به هفته سوم لیگ برتر رسیدیم، تغییر روی 
نیمکت مربیان آغاز شد و این اصلا خوب نیست. وقتی چنین 
اتفاقاتی رخ می دهد مربیان ما فقط دنبال نباختن می روند، 
چون در فوتبال ما آنها امنیت شغلی ندارند و می بینید که 
بازی ها هم چقدر کم گل است. بزیک در مورد اینکه کدام تیم 
در این فصل اصلی ترین رقیب پرسپولیس محسوب می شود، 

گفت: سپاهان اصلی ترین رقیب پرسپولیس است. 

با  منچستریونایتد  باشگاه  همکاری  قطع  پی  در   
اولگنارسولسشایر شایعه ای در رسانه های انگلیسی منتشر 
شد مبنی بر اینکه روبرتومانچینی با منچستریونایتد به 
توافق ضمنی برای قبول هدایت شیاطین سرخ از فصل آینده 
رسیده است اما سرمربی تیم ملی فوتبال ایتالیا این شایعه 
را تکذیب کرد. مانچینی که تا سال ۲0۲6 با فدراسیون 
فوتبال ایتالیا قرارداد دارد، گفت: توافق ضمنی با یک باشگاه 
لیگ برتری؟ کذب محض است. هدف من رساندن تیم ملی 
ایتالیا به جام جهانی و قهرمانی در این رقابت هاست. هدایت 
منچستریونایتد تا پایان فصل جاری به طور موقت به رالف.

رانگنیک سپرده شده است و به نظر می رسد فصل 
آینده مربی دیگری روی نیمکت شیاطین سرخ 
بنشیند. سرمربی تیم ملی ایتالیا که شاگردانش 
در مرحله انتخابی جام جهانی در گروه خود دوم 
شدند و از صعود مستقیم بازماند و حالا برای 

رسیدن به جام جهانی در مسیر پلی آف 
تیم های ترکیه و پرتغال را پیش روی 
خود می بیند، تصریح کرد: اوضاع 
در مرحله انتخابی برای ما به خوبی 
پیش نرفت، اما باید وضعیت موجود را 

بپذیریم. باید آستین ها را بالا بزنیم و از 
نو شروع کنیم.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

محمدنصرتی
کارشناس فوتبال  

شیث رضایی بازیکن سابق پرسپولیس در خصوص دربی 
پایتخت اظهارداشت: دربی همیشه شرایط خاص خودش 
را دارد و با بازی های دیگر قابل مقایسه نیست، ولی در 
مجموع بازی کم موقعیتی را شاهد بودیم و به نظرم در این 
بازی نتیجه تساوی ناعادلانه نبود. یک مقدار نبود تماشاگر 
روی این بازی اثرمنفی گذاشته بود چرا که بخش مهمی 
از جذابیت دربی و هیجان بازیکنان به حضور تماشاگران 
وابسته است و امیدوارم هرچه سریعتر این مشکل برطرف 

شود. وی در مورد اینکه دو تیم برای تساوی به میدان آمده 
بودند گفت: هیچوقت در چنین بازی مهمی تیم ها برای 
مساوی به میدان نمی آیند. شاید دو تیم بعداز زدن گل اول 
در شرایطی مجبور شوند به تساوی رضایت دهند ولی اینکه 
از ابتدا برای مساوی به میدان بروند امکان ندارد. من خودم 
این بازی را تجربه کردم. شرایط بازی ایجاب می کند که شما 
محتاط باشید و این طبیعی است. پیشکسوت پرسپولیس 
در مورد اعتراض استقلالی ها به داور مسابقه خاطرنشان 

کرد: داور بازی هم انسان است و همیشه اشتباهات داوری 
وجود داشته و یکبار یک تیم بیشتر و یکم تیم کمتر متضرر 
می شود و نباید این همه جار و جنجال به پا شود. پرسپولیس 
هم بارها از داوری لطمه خورده است و نباید همه چیز را به 
مسائل داوری نسبت داد. رضایی در مورد اینکه پرسپولیس 
قهرمانی ششم را کسب می کند یا نه، گفت: پرسپولیس 
همیشه مدعی قهرمانی است و امسال هم شانس بالایی برای 
این موضوع دارد و به نظرم شانسش از تیم های دیگر بیشتر 
است. نمی شود فعلا در مورد مدعیان قهرمانی نظر قطعی 
داد چرا که حداقل باید تا نیم فصل صبر کرد. یک فصل برق 
شیراز قهرمان نیم فصل شد و پایان فصل سقوط کرد. هنوز 

برای نظردادن در این موارد زود است.

شیث رضایی: 

اشتباه داوری این همه جنجال ندارد

آرمان ملی: هفته نهم رقابت های لیگ برتر 
روزهای پنجشنبه و جمعه در حالی برگزار 
می شود که تیم های مدعی یعنی سپاهان، 
پرسپولیس و استقلال امروز به مصاف حریفان 

خود می روند. 
 پیش بازی استقلال و پیکان

تیم های استقلال و پیکان تاکنون در 3۲ 
دیدار لیگ برتری رو در روی یکدیگر قرار 
گرفته اند که در این بین استقلال ۱5 برد و 
پیکان 6 برد داشته اند و ۱۱ دیدار با نتیجه 
تساوی به پایان رسیده است. دو تیم در این 
3۲ دیدار ۸3 بار دروازه یکدیگر را باز کرده اند 
که سهم استقلال 5۲ گل و سهم پیکان 3۱ 
گل بوده است. آخرین شکست استقلال برابر 
پیکان در هفتم آذر ۸۸ بازمی گردد جایی که 
پیکان موفق شد با نتیجه سه بر ۲ استقلال را 
شکست دهد. در تاریخ دیدارهای لیگ برتری 
دو تیم پیکان یکبار سابقه ۴ پیروزی متوالی 
برابر استقلال در لیگ های ششم و هفتم 
داشته است و در سوی دیگر استقلال نیز در 
6 تقابل متوالی لیگ برتری پیکان را شکست 
داده است. چهار رویارویی اخیر استقلال و 
پیکان با نتیجه تساوی به پایان رسیده است 
و آخرین بار سه فصل قبل استقلال موفق 
به شکست پیکان با نتیجه چهار بر صفر 
شده است. مجتبی حسینی، سرمربی تیم 
فوتبال پیکان در نشست خبری قبل بازی 

تیمش برابر استقلال در هفته نهم رقابت های 
لیگ برتر اظهارکرد: به مرحله ای رسیدیم که 
سخت ترین دوره نیم فصل اول برای ما رقم 
خورده است. فشار زیادی می تواند به ما وارد 
شود. امیدوارم در مصاف با تیم های مدعی 
موفق عمل کنیم. ما با تیمی  بازی داریم که 
همیشه مدعی بوده است. امیدوارم بازی خوبی 
باشد و تماشاگران از بازی لذت ببرند. او درباره 
داوری های لیگ گفت: فشار زیادی به داوران 
وارد می شود. من وقتی اسم داور بازی را دیدم 
خوشحال شدم. امیدوارم سوت ها طوری زده 
شود که هیچ تیمی  ضرر نکند. تمرکز ما روی 
کار خودمان است. امیدوارم تیمی  به دنبال 
امتیازگرفتن از داور نباشد. مطمئنم داور بازی 
تحت تاثیر شرایط قرار نخواهد گرفت. حسینی 
درباره عملکرد استقلال در هشت هفته 
اخیر رقابت های لیگ برتر افزود: من درباره 
استقلال نمی توانم صحبت کنم. این تیم یک 
سرمربی خوب دارد. تیم ما یک تیم جوان 
است که می تواند از بازی های سخت استفاده 
کند. امیدوارم اتفاقات فوتبالی به نفع ما رقم 
بخورد چون در بازی با صنعت نفت آبادان 
این طور نبود. سرمربی پیکان درباره محروم و 
مصدوم های تیمش گفت: ما خوشبختانه تمام 
بازیکنان خود را داریم. حسینی درباره زمین 
محل برگزاری بازی تیمش اظهارکرد: به نظر 
من داشتن یک زمین اختصاصی مناسب 

برای هر تیمی  واجب است. تیم هایی که در 
لیگ برتر هستند باید زمین های اختصاصی 

داشته باشند.
 دردسر جدید پرسپولیس 

پرسپولیس که هفته قبل نتوانست با کسب 
3 امتیاز دربی پایتخت به صدرجدول برسد، 
این هفته میزبان تیم قعر جدولی هوادار 
است که با 5 امتیاز در رده پانزدهم ایستاده 
است. هرچند پرسپولیس روی کاغذ و طبق 
جدول رده بندی تیم برتر است و شانس 
بالاتری برای پیروزی دارد، انگیزه بازیکنان 
هوادار که نخستین فصل حضور خود در 
لیگ برتر را تجربه می کنند ممکن است 
شاگردان گل محمدی را به دردسر بیندازد. 
سیدجلال حسینی پس از غیبت در دربی 
به دلیل مصدومیت به تمرینات سرخپوشان 
بازگشته است. »رادوشوویچ« دروازه بان 
کروات تیم پرسپولیس که دو روز پیش 50 
هزار یورو دریافت کرده بود، ایران را ترک کرد 
تا به کشورش برود. این در حالی است که او 
وعده خروج از کشور را داده بود و این را »مسیر 
بی بازگشت« می دانست اما با پرداخت بخشی 
از مطالباتش تصور می شد که از این تصمیم 
کوتاه بیاید. نکته مهم اینکه »رادو« به خاطر 
عدم دریافت مطالبات این فصل خود، می تواند 
به صورت قانونی از پرسپولیس جدا شود و 
برای دریافت دستمزد امسال و سال آینده 

به فیفا شکایت کند. مجید صدری مدیرعامل 
پرسپولیس از »رادو« خواسته بود تا در ازای 
پرداخت مطالباتش، پاسپورت او را تحویل 
دهد که این موضوع نشان می دهد باشگاه 
پرسپولیس نگران خروج وی از کشور بود. 
باشگاه پرسپولیس به رادو وعده داد که در سه 
هفته آینده ۱5درصد از قراردادش را پرداخت 
می کند. قرارداد رادوشویچ توسط محمدحسن 
انصاری فرد به مدت سه فصل دیگر تمدید شد 
و حالا همین تمدید قرارداد دردسرساز شده 
است. پرسپولیس در دوره شکوری و سمیعی 
سه بار به رادو برای تسویه حساب وعده داد که 
هیچیک عملی نشد و حالا همین خلف وعده 
سبب شده تا پرسپولیس در آستانه یک بحران 
مالی جدید قرار بگیرد. رادو با اشاره به اینکه 
قصد شکایت از پرسپولیس را داشت، اعلام 
کرد که این شکایت را کنسل کرده که این 
موضوع نشان می دهد احتمالا او به دنبال 
توافق با باشگاه پرسپولیس است اما شنیده ها 
حاکی از آن است که مبلغ درخواستی وی 
پرسپولیس همخوانی  باشگاه  با وضعیت 

چندانی ندارد.
 دیدار طلایی پوشان

تیم های فوتبال صنعت نفت آبادان و سپاهان 
تاکنون ۲0 بار در لیگ برتر به مصاف یکدیگر 
رفته اند که ۱۱ بازی با پیروزی سپاهان به 
پایان رسیده است و سه بار نیز صنعت نفت به 
پیروزی رسیده، ضمن اینکه نتیجه 6 دیدار 
مساوی بوده است. در ۲0 رویارویی اخیر ۴6 
گل به ثمر رسیده که 33 گل سهم سپاهان و 
۱6 گل سهم صنعت نفت بوده است. دو دیدار 
فصل گذشته و دیدار نیم فصل دوم دو فصل 
گذشته با پیروزی سپاهان به پایان رسیده است 
و سپاهان در صورت پیروزی در بازی پیش رو 
به چهارمین برد متوالی برابر این تیم می رسد. 
دیدار نیم فصل نخست دو فصل پیش با پیروزی 
چهار گله صنعت نفت به پایان رسید و پس از 
آن در سه رویارویی متوالی سپاهان به پیروزی 

رسیده است.
 برنامه دیدارهای هفته نهم: 

پنجشنبه ۱۸ آذر ۱۴00
 سپاهان- صنعت نفت آبادان

پیکان تهران - استقلال
پرسپولیس - هوادار 

جمعه 19  آذر
 پدیده مشهد-  گل گهر سیرجان

مس رفسنجان-  تراکتور
نفت مسجدسلیمان- ذوب آهن
آلومینیوم اراک - فجرسپاسی

فولادخوزستان - نساجی مازندران

رقابت های هفته نهم لیگ برتر امروز و فردا برگزار می شود اما

شـــوک »رادو«  به پرسپولیس 

 تمجید اتحادیه جهانی 
از مرد یخی کشتی ایران!

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی پس از انتخاب 
محمدرضا گرایی برای عنوان بهترین عملکرد 
غیرمنتظره در میان فرنگی کاران جهان در 
سال ۲0۲۱، از او به عنوان مردیخی نام برد. 
اتحادیه جهانی کشتی عنوان برترین عملکرد 
غیرمنتظره سال کشتی جهان را به محمدرضا 
گرایی در کشتی فرنگی و امیرحسین زارع در 
کشتی اختصاص داد. اتحادیه جهانی کشتی 
با تمجید از عملکرد فوق العاده محمدرضا 
گرایی در سال ۲0۲۱ و کسب مدال های طلای 
المپیک و جهان، عملکرد وی را خارق العاده و 
دور از انتظار دانست، چرا که وی پیش از سال 
۲0۲۱ در مسابقات جهانی و المپیک عنوانی 
نداشت. همچنین خونسردی منحصربه فرد 
»گرایی« در طول رقابت های حساس و مهم 
المپیک و قهرمانی جهان باعث شد، اتحادیه 
جهانی کشتی لقب مردیخی ا برای کشتی گیر 
۲5 ساله ایران به کار ببرد. گرایی پیش از این 
عنوان کرده بود، محمد بنا سرمربی تیم ملی 
کشتی فرنگی برای نخستین بار به او لقب 

مردیخی را داده بود.

خارجازمستطیلسبز

 جدایی »مارسلو« از »رئال« 
و بازگشت به برزیل 

نشریه اوله آرژانتین مدعی شده است 
که مارسلو دفاع چپ برزیلی تیم فوتبال 
رئال مادرید تابستان سال آینده که قراردادش 
با این باشگاه به پایان می رسد به کشور خود 
برمی گردد تا به فلومیننزه، تیمی که از آنجا 
به رئالی ها ملحق شده بود، برگردد. مارسلو 
۱6 سال پیش به رئال مادرید پیوست و با این 
تیم موفق به کسب تمام افتخارات موجود 
در رده باشگاهی شد. او پیشنهادهایی برای 
ادامه دادن به حرفه اش در اروپا داشته اما نشریه 
اوله مدعی است که بازیکن 33 کهکشانی ها 
ترجیح می دهد به کشور خودش برگردد.  دلیل 
این تصمیم مارسلو هم تبدیل شدن به یک 
بازیکن نیمکت نشین در سانتیاگوبرنابئو است. 
او می خواهد به تیمی برود که در آنجا مهره ای 
کلیدی باشد تا شانس دعوت شدن به اردوی 
تیم ملی برزیل برای حضور در جام جهانی 

۲0۲۲ را از دست ندهد.
  

خـــبر

ستار همدانی: 
 چیزی از 

 »ژستد«  تا حالا 
ندیده ام

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: تیمی که ۸ هفته 
نباخته و فقط ۲ گل آن هم روی ضربات ایستگاهی خورده تیم 

باکیفیتی است.
 زمین بازی  

فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش از دیدار پیکان و 
استقلال اظهارداشت: پیکان تیم جوان و دونده ای است، با 
توجه به اینکه در 5 هفته گذشته 5 تساوی داشتیم چاره ای جز 
برد نداریم و برای پیروزی به زمین می رویم. باید تمرکز کنیم و 
هوشیار باشیم تا 3 امتیاز را بگیریم. سرمربی تیم فوتبال استقلال 
در خصوص اینکه از زمین مسابقه  و همچنین ورزشگاه کرج  
شناختی دارد یا خیر گفت: من هر دو زمین را ندیدم و هیچ 

اطلاعاتی از زمین بازی  ندارم.
 احتیاط؟

مجیدی در خصوص اینکه ظاهرا در این فصل جنبه احتیاط را 
در پیش گرفته و تفکرات پین چقدر در استقلال این فصل تاثیر 
گذاشته است؛ ادامه داد: اصلا با نظرتان موافق نیستیم. می توانید 
آمار بگیرید استقلال در این ۸ هفته چند فرصت ایجاد کرده 
است. ما در بازی با نفت ۸ فرصت گلزنی داشتیم و چطور می شود 
تفکر ما دفاعی باشد؟ در ۸ بازی گذشته با سیستم ۲-5-3 بازی 

کردیم و فقط در یکی دو بازی با سیستم 3-۴-۴ به میدان 
رفتیم که آن هم بر اساس تیم مقابل بوده است. دستور کار 
ما همیشه تهاجمی است. به جز بازی با نفت آبادان در بقیه 
بازی ها کیفیت نداشتیم ولی با این وجود می شد در همان 

بازی ها برنده شویم.من امیدوارم بدشانسی های ما تمام 
شود و مقابل پیکان برنده شویم.

 پنالتی 
عدم  اینکه  خصوص  در  استقلال  تیم  سرمربی 
نتیجه گیری تیمش در بازی ها را چقدر به مباحث فنی ربط 
می داند و چقدر داوری در این نتایج تاثیر داشته، عنوان 
کرد: هرگز ۲ کار را در عرصه مربیگری انجام نمی دهم. 
نتیجه نگرفتن تیم را گردن داور و بازیکنانم نمی اندازم. من 
به عنوان سرمربی استقلال نتایج را بر عهده می گیرم. آقای 
»بنیادی فر« قبلا هم برای ما داوری کرده و در کنفرانس 
قبل از دربی هم گفتم او داور خوبی است. او در آن لحظه 
فقط شهامت گرفتن پنالتی را نداشت. اگر این اتفاق در 
دقیقه 30 یا 50 می افتاد او حتما پنالتی می گرفت. من 
به هیچ عنوان نمی گویم داور باعث نتایج استقلال است 

و این صحبت را قبول ندارم.

 غایبان 
وی در پاسخ به این سوال که تیمش  چند نفر مصدوم دارد 
و تکلیف بابک مرادی چه شد، گفت: تنها غایب ما 
غفوری است که مصدومیت دارد. بابک مرادی 
از بازیکنان خوب استقلال است و شخصا او را 
دوست دارم اما نظم و انضباط مهمترین مساله 
در تیم من است. فرزاد برادرم چندی پیش 
۱5 دقیقه به تمرین دیر آمد ولی ۱0 روز 
نگذاشتم به تمرین بیاید و ۲0 در صد 
قراردادش را هم جریمه شد. مرادی 
باید بداند در چه تیمی بازی می کند 
و نظم و انضباط برای من از همه چیز 

مهمتر است. 
 امیدوار

سرمربی تیم استقلال در خصوص 
اینکه چقدر امیدوار است روند استقلال 
در بازی با پیکان بعداز تساوی های 
متوالی تغییر کند، اضافه کرد: من به 
تک تک بازیکنانم ایمان دارم. تیمی که 
۸ هفته نباخته و فقط ۲ گل آن هم روی 
ضربات ایستگاهی خورده تیم باکیفیتی 
است. من تمام تلاشم را می کنم این تیم 

را به شرایط ایده آل برسانم. 

فرهاد مجیدی؛ سرمربی استقلال:

»بنیادی فر« شهامت گرفتن پنالتی را نداشت


